



**September 1, 2025**

**Re:** Criminal Record Check/ Vulnerable Sector Check For KVMHA

**Sujet:** Vérification du casier judiciaire / vérification des antécédents en vue d'un travail auprès de personnes vulnérables Pour KVMHA

To whom it may concern / À qui de droit,

Hockey New Brunswick requires that all volunteers with Minor Hockey in any capacity complete a Vulnerable Sector Check and Criminal Record Check before they are permitted to volunteer. KVMHA (Kennebecasis Valley Minor Hockey Association) follows the same guidelines and requirements for all volunteers as Hockey New Brunswick follows. This letter is to provide justification for the volunteer to complete the criminal Record Check.

Hockey Nouveau-Brunswick exige tout bénévole au hockey amateur dans toute capacité, de compléter une vérification du casier judiciaire et une vérification des antécédents en vue d'un travail auprès de personnes vulnérables avant d'être autorisé à faire du bénévolat. KVMHA (Kennebecasis Valley Minor Hockey Association) suit les mêmes directives et exigences pour tous les bénévoles que HNB suit. Cette lettre doit fournir une justification pour que le bénévole complète la vérification du casier judiciaire.

Respectfully/ Respectueusement,

KVMHA board of Directors

Director of Human Resources

Kamil Forgie

[Kamilforgie@gmail.com](mailto:Kamilforgie@gmail.com)

